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Prítomní:  
Ing. E. Ürgeová, PhD., doc. Ing. Jana Moravčíková, PhD., Bc. Dominik Hrinkino, doc. Ing. 
Jana Jurinová, PhD., RNDr. Zuzana Gerši, PhD., doc. RNDr. Miroslav Horník, PhD., doc. 
PaedDr. RNDr. Ladislav Huraj, PhD., doc. RNDr. Ľubica Uváčková, PhD., Mgr. Martin 
Valica, PhD., Pablo Díaz, Matúš Fedor, Mgr. Lenka Vavrincová,  
doc. RNDr. Iveta Dirgová Luptáková, PhD. dekanka FPV 
 
Ospravedlnení:  
doc. RNDr. Daniela Ondrejovič Chmelová prodekanka FPR pre kvalitu a akreditáciu, 
PhD., RNDr. Vanda Adamcová, PhD. prodekanka FPV pre vzdelávanie, Mgr. Dominika 
Vešelényiová, PhD. prodekanka pre vedu a medzinárodné vzťahy 
 
 
Navrhovaný program riadneho zasadnutia AS FPV: 

1. Otvorenie rokovania AS FPV UCM a schvaľovanie programu (predsedníčka AS 
FPV) 

2. Kontrola uznesení (tajomník AS FPV) 
3. Schvaľovanie doplnenia Zásad volieb do AS FPV (predsedníčka AS FPV) 
4. Vyhlásenie volieb do AS UCM na obdobie 1. 1. 2025 – 31. 12. 2028 (predsedníčka 

AS FPV) 
5. Voľba náhradníkov (zamestnanec a študent) za člena volebnej komisie (predsed-

níčka AS UCM) 
6. Pravidlá prijímacieho konania a podmienky pre prijatie na štúdium v študijných 

programoch na FPV UCM v akademickom roku 2025-2026 (prodekanka FPV pre 
vzdelávanie) 

7. Smernica o doktorandskom štúdiu na FPV UCM v Trnave (prodekanka FPV pre 
vedu a medzinárodné vzťahy) 

8. Schvaľovanie nového člena VR FPV UCM v Trnave (dekanka FPV) 
9. Voľba zástupcu študentov do Rady kvality FPV UCM (prodekanka FPV pre kvalitu 

a akreditáciu) 
10. Rôzne a záver 

 

1) Schvaľovanie programu  

Zasadnutie AS FPV sa konalo prezenčne v Trnave na Hajdóczyho v zasadačke dekanky 
FPV UCM v Trnave (č. 217). V úvode pani predsedníčka senátu Ing. E. Ürgeová, PhD. 
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otvorila zasadnutie a privítala členov senátu a hostí. Ďalej skonštatovala, že AS FPV je 
uznášania schopný. AS FPV hlasoval o schválení programu nasledovne: 

ZA: 12  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

AS FPV schválil  program riadneho zasadania.  

2) Kontrola uznesení 

Uznesenia z predchádzajúceho zasadania AS FPV boli splnené.  

3) Schvaľovanie doplnenia Zásad volieb do AS FPV 

Návrh na zmenu v Zásadách volieb do AS FPV uviedla predsedníčka AS FPV Ing. Eva 
Ürgeová, PhD. Ide o zmeny, ktoré reflektujú na súčasné trendy a možnosť vo 
výnimočných situáciách stanovených legislatívou nadradenou smernici Zásady volieb 
do AS FPV realizovať on-line (elektronickou) formou hlasovania. Predsedníčka senátu 
informovala v tomto zmysle o zmenách v zneniach v jednotlivých paragrafoch a 
bodoch, ktoré boli členom senátu zaslané pred konaním zasadnutia AS FPV. Legislatívna 
komisia AS FPV súhlasila so zmenami a odporúčala Zásady volieb do AS FPV schváliť. 
Diskusia k tomuto bodu nebola. Členovia senátu o predložených zmenách v dokumente 
Zásady volieb do AS FPV hlasovali nasledovne: 

ZA: 12  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

Uznesenie 11/2024: Akademický senát FPV UCM schválil doplnenie Zásad volieb do AS 
FPV.  

4) Vyhlásenie volieb do AS UCM na obdobie 1. 1. 2025 – 31. 12. 2028 

V zmysle uznesenia AS UCM, ktorý na svojom zasadnutí 08.10.2024 vyhlásil všeobecné 
voľby do AS UCM na obdobie 01.01.2025 – 31.12.2028 v termíne 14.10.2024 – 10.12.2024, 
AS FPV UCM vyhlásil termín volieb na fakulte v dňoch 26.11.2024 a 27.11.2024. 

Predsedníčka AS FPV Ing. Eva Ürgeová, PhD. zároveň predložila návrh harmonogramu 
a technického zabezpečenia volieb do AS UCM na fakulte. Po diskusii k návrhu harmo-
nogramu členovia senátu o termíne volieb hlasovali nasledovne: 

ZA: 12  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

Uznesenie 12/2024: AS vyhlasuje voľby do AS UCM v dňoch 26.11.2024 a 27.11.2024. 

5) Voľba náhradníkov (zamestnanec a študent) za člena volebnej komisie  

Predsedníčka AS FPV Ing. Eva Ürgeová, PhD. vyzvala členov AS FPV, aby v zmysle § 4 
ods. 10 Zásad volieb do AS FPV predložili návrhy na náhradníkov volebnej komisie (1 
zamestnanec a 1 študent).  Do volebnej komisie ako náhradníci boli navrhnutí: Bc. Jana 
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Droščáková – za zamestnaneckú časť a Matúš Fedor - za študentskú časť. O návrhu ná-
hradníkov volebnej komisie  hlasovali členovia senátu verejne  

pre Bc. Janu Droščákovú s výsledkom:      

ZA: 12  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

pre Bc. Matúša Fedora s výsledkom:      

ZA: 12  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

Uznesenie 13/2024: Akademický senát FPV UCM zvolil Bc. Janu Droščákovú a študenta 
Matúša Fedora za náhradníkov volebnej komisie. 

6) Pravidlá prijímacieho konania a podmienky pre prijatie na štúdium v študijných 
programoch na FPV UCM v akademickom roku 2025-2026 (prodekanka FPV pre vzde-
lávanie) 

Pravidlá prijímacieho konania a podmienky pre prijatie na štúdium v študijných progra-
moch na FPV UCM v akademickom roku 2025-2026 predložila na schválenie AS FPV 
prodekanka FPV pre vzdelávanie RNDr. Vanda Adamcová, PhD. Tieto predstavila de-
kanka FPV doc. RNDr. Iveta Dirgová Luptáková, PhD. Informovala, že k žiadnym rele-
vantným zmenám oproti predchádzajúcim rokom, okrem zjednotenia platby za pri-
hlášku, vzhľadom na jej formu, neprišlo a že ide o každoročné schvaľovanie týchto pra-
vidiel. V diskusii prebehol brainstorming, ako by bolo možné v rámci pravidiel zvážiť 
skutočnosť byť informovaní o kontraindikačnom zdravotnom stave študenta z dôvodu 
zabezpečenia ochrany jeho života a zdravia. 

Členovia AS FPV o predloženom návrhu hlasovali nasledovne: 

ZA: 12  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

Uznesenie 14/2024: Akademický senát FPV UCM schvaľuje Pravidlá prijímacieho konania 
a podmienky pre prijatie na štúdium v študijných programoch na FPV UCM v akademic-
kom roku 2025-2026. 

7) Smernica o doktorandskom štúdiu na FPV UCM v Trnave  

Prodekanka FPV pre vedu a medzinárodné vzťahy Mgr. Dominika Vešelényiová, PhD. 
predložila a prítomná dekanka FPV doc. RNDr. Iveta Dirgová Luptáková, PhD. zdôvod-
nila potrebu schválenia smernice o doktorandskom štúdiu na FPV UCM v Trnave. Kon-
štatovala, že sú to základné dokumenty, ktoré sú súčasťou vysokoškolského vzdelávania 
UCM a FPV, a že sa momentálne pracuje na smernici na univerzitnej úrovni. Členovia 
AS boli so znením dokumentu oboznámení v dostatočnom predstihu. Legislatívna ko-
misia AS FPV odporučila zapracovať viacero pripomienok a následne potom dokument 
schváliť. Nasledovala krátka diskusia zameraná aj na formálne úpravy dokumentu. AS 
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FPV požiada prodekanku Mgr. Dominiku Vešelényiovú, PhD. o zapracovanie pripomie-
nok a predloženie smernice následne na ďalšom zasadnutí AS FPV.  

8) Schvaľovanie nového člena VR FPV UCM v Trnave 

Na požiadanie dekanky FPV doc. RNDr. Ivety Dirgovej Luptákovej, PhD. akademický se-
nát FPV schvaľoval nového člena VR FPV UCM v Trnave. Dialo sa tak z dôvodu podania 
žiadosti externej členky VR FPV prof. RNDr. Zdenky Gálovej, CSc., ktorá požiadala 
o uvoľnenie z členstva vo VR FPV UCM v Trnave ku dňu 31.8.2024. AS FPV UCM hlasoval 
o návrhu nového externého člena VR FPV UCM v Trnave prof. RNDr. Martinovi Bačko-
rovi, DrSc. tajnou voľbou:  

ZA: 1  PROTI: 7  ZDRŽAL SA: 4 

Uznesenie 15/2024: prof. RNDr. Martin Bačkora, DrSc. nebol akademickým senátom FPV 
UCM schválený do VR FPV UCM v Trnave. 

9) Voľba zástupcu študentov do Rady kvality FPV UCM (prodekanka FPV pre kvalitu 
a akreditáciu) 

Prodekanka FPV pre kvalitu a akreditáciu, doc. RNDr. Daniela Ondrejovič Chmelová, 
PhD., informovala akademický senát FPV o potrebe voľby zástupcu študenta do Rady 
kvality FPV UCM z dôvodu ukončenia štúdia doterajšieho člena. Informácie predniesla 
predsedníčka AS FPV Ing. Eva Ürgeová, PhD. Návrhy na doplnenie zástupcov študentov 
do Rady kvality podávali študenti. Nominovaným bol študent doktorandského štúdia 
Ing. Pavol Hlubina. O návrhu zástupcu študentov do Rady kvality FPV hlasovala študent-
ská časť senátu verejne:  

ZA: 4  PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

Uznesenie 16/2024: Študentská časť akademického senátu FPV UCM schválila do Rady 
kvality FPV Ing. Pavla Hlubinu, ako zástupcu študentov. 

10) Rôzne a záver 

V tomto bode sa prihlásila predsedníčka AS FPV Ing. Eva Ürgeová, PhD., ktorá informo-
vala o náležitostiach prerokovávaných na AS UCM, ktorý sa konal tiež 8.10.2024. Infor-
movala o priebehu a výsledkoch volieb členov správnej rady, o vyhlásení volieb do AS 
UCM, o aktuálnom stave konzorcia trnavských univerzít, o výzvach v kontexte pripra-
vovanej novelizácie vysokoškolského zákona a tiež o vyhlásení volieb do Študentskej 
rady vysokých škôl za UCM v Trnave na volebné obdobie 2024-2027.  

Túto informáciu zopakovala a upriamila pozornosť najmä na študentskú časť AS FPV.  
AS UCM  vyhlasuje voľby zástupcov UCM do Študentskej rady vysokých škôl na volebné 
obdobie 2024-2027 online formou dňa 5. novembra 2024. Študenti si volia celkovo 4 
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delegátov do ŠRVŠ a z toho jedného zástupcu volí AS UCM a troch zástupcov volí štu-
dentská časť akademickej obce UCM. Uznesenie o vyhlásení volieb sa zverejňuje na we-
bovom sídle UCM, všetkých fakúlt a inštitútov. 

doc. Ing. Jana Moravčíková, PhD. sa informovala v kontexte zabezpečenia školenia tý-
kajúceho sa bezpečnosti pri práci s nebezpečnými chemickými látkami. Spolu s pred-
sedníčkou AS FPV Ing. Eva Ürgeová, PhD. otvorili tému parkovacia politika v Špačin-
ciach – konkrétne na pozemkoch univerzity. K tejto téme sa vyjadroval aj Pablo Diáz 
a informoval sa o možnostiach parkovania pre študentov. 

V závere zasadnutia bola menovaná overovateľom zápisnice RNDr. Zuzana Gerši, PhD. 
Predsedníčka AS FPV Ing. Eva Ürgeová, PhD. poďakovala všetkým prítomným za praco-
vitosť a dôslednosť pri vykonávaní pracovných úloh členov AS FPV. Poďakovala prítom-
ným za účasť a zaželala veľa tvorivých síl v nadchádzajúcom období. 

 

V Trnave, dňa 8.10.2024  

 
    Ing. Eva Ürgeová, PhD. 
predsedníčka  AS FPV UCM  

Zapísala: doc. Ing. Jana Jurinová, PhD. 

Overila: RNDr. Zuzana Gerši, PhD. 

 
 
 


